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Město Milevsko 

Komise pro místní části 

Rady města Milevska 

nám. E. Beneše 420 

399 01 Milevsko 

 

 

Zápis č. 1/2017 ze zasedání Komise pro místní části, které se konalo dne 22.03.2017  

 

Přítomni: Bc. Zdeněk Herout, předseda komise 

                Ing. Mgr. Miroslav Doubek 

                Alena Knotová 

                Radek Kotrba 

                 

 

Omluveni: Karel Procházka, Martin Smrček, Ing. Pavel Zdeněk                         

 

Dále přítomni: Jiří Hejný 

 

Program: 

1) Zahájení 

2) Stav plnění úkolů za rok 2016 

3) Informace ze Zastupitelstva města Milevska 

4) Plán činnosti na roky 2017 - 2018 

5) Různé 

6) Závěr jednání 

 

Bod 1 

Na úvod předseda komise přivítal přítomné a seznámil je s programem zasedání, který byl schválen 

bez připomínek. 

 

Bod 2 

Komise projednala a vyhodnotila stav akcí podle plánu činnosti komise pro rok 2016. Konstatovala, 

že výměna podlahy v sále, oprava WC a výměna židlí a stolů v pohostinství ve Velké, dokončení 

výměny oken v Kulturním domě ve Dmýšticích (zbývající 2 okna na WC) a rekonstrukce veřejného 

osvětlení ve všech místních částech se nepodařilo realizovat, a proto tyto akce byly přesunuty do 
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plánu činnosti pro rok 2017.  

 

Bod 3 

Informace ze Zastupitelstva města Milevska podal Bc. Zdeněk Herout a Ing. Mgr. Miroslav Doubek .  

 

Bod 4 

V rámci tohoto bodu byl projednán plán činnosti komise pro roky 2017 – 2018 

 

a) Velká – výměna podlahy v sále, oprava WC, výměna stolů a židlí v pohostinství. 

b) Velká – o chodník na mostě a u mostu přes Hrejkovický potok (silnice č. 121) 

c) Velká – oprava kapličky. 

d) Dmýštice – oprava fasády Kulturního domu.  

e) Dmýštice – dokončení výměny oken v Kulturním domě (2 ks na WC). 

f) Dmýštice – výměna stolů a židlí v Kulturním domě 

g) Dmýštice – asfaltace komunikace Dmýštice – Níkovice spolu s navazujícím úsekem kolem 

požární nádrže a hasičárny. 

h) Dmýštice – vybagrování požární nádrže 

i) Dmýštice – úprava tenisového hřiště – vyasfaltování 

j) Všechny místní části – rekonstrukce veřejného osvětlení. 

k) Rukáveč – vyčištění vodoteče (přepad) z návesního rybníka. 

 

Bod 5 

V rámci projednávání tohoto bodu podali členové komise následující podněty: 

Dmýštice – opakovaná žádost o umístění informačních radarů na měření rychlosti 

 

Dále v rámci tohoto bodu vystoupila referentka odboru investic a správy majetku p. Jaroslava 

Procházková, která podala informaci o podaných žádostech o dotace na opravu kapličky a úpravu 

veřejného prostranství ve Dmýšticích. 

 

Bod 6 

Jelikož přítomní již neměli žádné další návrhy a připomínky, předseda komise jim poděkoval 

a jednání v 16:30 hodin ukončil. 

 

Příští jednání Komise pro místní části proběhne v měsíci červnu. 
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V Milevsku dne 22.03.2017 

 

Zapsal: Ing. Milan Weber, tajemník komise 

          

          Bc. Zdeněk Herout v.r. 

            předseda komise 


